
 

PROTOKÓŁ NR 5/2019 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa  
w dniu 21.05.2019 r. 

  
 
Obecni: 
Według załączonej listy obecności. 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Raport o stanie miasta. 
2. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania budżetu za 2018 r. 
3. Realizacja wniosków komisji za I kwartał 2019 r. 
4. Opiniowanie projektów uchwał. 
5. Sprawy bieżące. 
6. Przyjęcie Protokołu nr 4/2019 z posiedzenia komisji w dniu 15.04.2019 r.  
 
 
Przewodniczący komisji Jarosław Mokry przywitał zaproszonych Gości oraz członków komisji. 
Stwierdził, że posiedzenie komisji zostało zwołane prawidłowo oraz obecnych jest ponad 50% 
członków komisji, wobec tego może ona podejmować wiążące wnioski. 
 
 
Ad 1  
 
Sekretarz Miasta, Komendant Straży Miejskiej, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 
Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Zrządzania Kryzysowego oraz Naczelnik Wydziału Ochrony 
Środowiska i Gospodarkami Odpadami  omówili Raport o stanie miasta w zakresie będącym 
w kompetencji działania komisji. 
 
Radny J. Mokry poruszył kwestie dotyczące m. in.: zgłoszenia się mieszkańców do udziału w debacie 
nad Raportem o stanie miasta; realizowanych przez gminę działań antysmogowych, które przyniosły 
wymierny efekt; ilości odpadów komunalnych w odniesieniu do lat poprzednich. 
      
Burmistrz Miasta, Naczelnik oraz Inspektor Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami 
udzielili odpowiedzi oraz szczegółowych wyjaśnień na poruszone sprawy.   
 
Członkowie komisji przyjęli następującą opinię: 
 
Opinia 1 
Komisja Bezpieczeństwa  pozytywnie opiniuje Raport o stanie miasta, będący w obszarze kompetencji 
komisji.   
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 
 
 
Ad 2 
 
Skarbnik Miasta omówiła wykonanie dochodów i wydatków bieżących będących w zakresie 
kompetencji komisji.  
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Członkowie komisji przyjęli następującą opinię:  
 
Opinia 2 
Komisja Bezpieczeństwa  pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu miasta Bierunia za 2018 rok 
pozostających w kompetencji komisji. 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 
 
 
Przewodniczący komisji ogłosił 5-minutową przerwę w posiedzeniu komisji. 
Przewodniczący komisji wznowił posiedzenie komisji po przerwie. 
 
 
Ad 3 
 
Przewodniczący komisji zwrócił uwagę, że odnośnie wniosków, których sposób realizacji zawiera 
zapis „w trakcie realizacji” powinno być w kolejnym sprawozdaniu w tym zakresie przedstawione co 
udało się nam zrobić  jako gminie. To samo dotyczy wniosków związanych z wystosowaniem pism do 
różnych instytucji, na które brak jest odpowiedzi. 
 
Burmistrz Miasta oraz Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami uzupełnili 
informacje dotyczące realizacji wniosków odnośnie poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu 
ul. Jagiełły i Bijasowickiej oraz objęcia ochroną dębu w Czarnuchowicach.  
 
W czasie dyskusji, w której udział wzięli:  przewodniczący komisji oraz członkowie D. Gerycki, 
W. Magiera, S. Jurecki, przystąpiono do głosowania: 
 
Wniosku zgłoszonego przez przewodniczącego komisji o utworzenie zakładki na portalu Gminy Bieruń 
związanej z informowaniem o działalności Bieruńskiej Spółki Wodnej.  
  

za – 2 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 5 głosów 
 

Komisja większością głosów przyjęła wniosek. 
 
Wniosku formalnego zgłoszonego przez radnego S. Jureckiego o zakończenie dyskusji w temacie 
realizacji wniosków za I kwartał 2019 r.  
 

za – 5 głosów  przeciw – 1 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Komisja większością głosów przyjęła wniosek. 
 
 
Ad 4 
 
Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał:  

a) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia „Gminnego programu ograniczenia niskiej 
emisji”, 

b) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej  wdrożenia „Programu ograniczenia emisji  na 
terenie miasta Bierunia” etap VIII,    
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Projekty uchwał wraz z uzasadnieniami ich podjęcia przedstawiła Naczelnik Wydziału 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami. 

 
Członkowie komisji przyjęli następujące opinie:  
 
Opinia 3 
Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 
przyjęcia „Gminnego programu ograniczenia niskiej emisji”.  
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 
 
Opinia 4 
Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej  
wdrożenia „Programu ograniczenia emisji  na terenie miasta Bierunia” etap VIII.  
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 
 
 

c) w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 
gminy Bieruń.  
 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniami ich podjęcia przedstawiła Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Komunalnej. 

  
Członkowie komisji przyjęli następującą opinię:  
 
Opinia 5 
Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej  
wdrożenia „Programu ograniczenia emisji  na terenie miasta Bierunia” etap VIII.  
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 
 
 
Ad 5 
 
Radni nie zgłosili spraw bieżących. 
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie Protokół nr 4/2019 z posiedzenia komisji w dniu 
15.04.2019 r. 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół. 
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Przewodniczący komisji po zrealizowaniu porządku, zamknął posiedzenie komisji.  
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
Janina Berger 

 
 

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa 
 

JAROSŁAW MOKRY 


